

PERMOHONAN DALAM TALIAN M JOURNEY CORPORATE
Senarai Semak Permohonan

No. CIF: _____ Cawangan: _____
Sila tandakan [✓] CIB: DTB: (Untuk Kegunaan Bank)

<input type="checkbox"/> Permohonan Baru		<input type="checkbox"/> Naik taraf Pakej Perkhidmatan	
■ Pemilikan Tunggal / Perkongsian		■ Korporat / Komersial (Sdn Bhd / Bhd / Perkongsian Liabiliti Terhad)	
<input type="checkbox"/> Borang Permohonan M JOURNEY Corporate <input type="checkbox"/> Surat Kebenaran <input type="checkbox"/> Fotokopi KP/Pasport Semua Pengguna Jika Berkenaan: Pautan Akaun Perniagaan/Perkhidmatan Perdagangan Lain <input type="checkbox"/> Pautan Surat Kebenaran <input type="checkbox"/> Sijil Pendaftaran Perniagaan (Borang D)		<input type="checkbox"/> Borang Permohonan M JOURNEY Corporate <input type="checkbox"/> Resolusi Lembaga (Salinan sijil benar) <input type="checkbox"/> Fotokopi KP/Pasport Semua Pengguna Jika Berkenaan: Pautan Akaun Perniagaan/Perkhidmatan Perdagangan Lain <input type="checkbox"/> Pautan Resolusi Lembaga <input type="checkbox"/> Borang 24 & 49 entiti berkaitan	
■ Persatuan / Kelab / Badan Berkanun Persekutuan / Negeri atau Agensi			
<input type="checkbox"/> Borang Permohonan M JOURNEY Corporate <input type="checkbox"/> Surat Kebenaran <input type="checkbox"/> Fotokopi KP/Pasport Semua Pengguna <input type="checkbox"/> Minit Mesyuarat			
Jenis E-Pembayaran / Ciri -Ciri		Jenis Pakej	
<input type="checkbox"/> MBSB Bank e-wallet <input type="checkbox"/> DuitNow QR <input type="checkbox"/> DuitNow Online Banking/Wallet		<input type="checkbox"/> Pakej Penuh <input type="checkbox"/> Pakej Inquiri	
		Untuk Kegunaan Bank	
		Jenis Akaun	Jenis Pelanggan
		<input type="checkbox"/> Korporat / Komersial <input type="checkbox"/> Pemilikan Tunggal / Perkongsian <input type="checkbox"/> Persatuan / Kelab / Badan Berkanun / Negeri atau Agensi	<input type="checkbox"/> IKS <input type="checkbox"/> Bukan IKS

BAHAGIAN A: BUTIRAN PERNIAGAAN (Wajib Diisi)

Nama Perniagaan		No. Pendaftaran Perniagaan	
Alamat Surat Menyurat Perniagaan			
Alamat E-mel Perniagaan		No. Rujukan Cukai	
Orang Yang Boleh Dihubungi	Nama	No. Telefon Bimbit	
	E-mel	No. Telefon Pejabat	

BAHAGIAN B: AKAUN UNTUK DIAKSES (Wajib Diisi)

No. Akaun Pendebitan Yuran ((Akaun ini digunakan untuk mendebit semua yuran langganan, caj pentadbiran & perkhidmatan, cukai atau levi untuk penggunaan M JOURNEY Corporate Online Banking Service)		<input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/>	
No	No. Akaun	Jenis Akaun (PrimeWin, Housing Development Account, PrimeRich dengan Cashline, dsb.)	Mod Boleh Diakses
1			<input type="checkbox"/> Lihat <input type="checkbox"/> Transaksi
2			<input type="checkbox"/> Lihat <input type="checkbox"/> Transaksi
3			<input type="checkbox"/> Lihat <input type="checkbox"/> Transaksi
4			<input type="checkbox"/> Lihat <input type="checkbox"/> Transaksi
5			<input type="checkbox"/> Lihat <input type="checkbox"/> Transaksi

BAHAGIAN C: BUTIRAN PERNIAGAAN (UNTUK PERKIDMATAN E-PEMBAYARAN)

Kategori Perniagaan		Keterangan Kategori Perniagaan	
Produk / Anggaran Tiket Harga (RM)		ID Merchant App	<input type="checkbox"/> IOS <input type="checkbox"/> Android
Polisi Bayaran Balik	<input type="checkbox"/> Ya <input type="checkbox"/> Tidak Jika Ya, nyatakan dengan Terma dan Syarat:	Keberadaan Di Media Sosial	<input type="checkbox"/> Ya <input type="checkbox"/> Tidak Jika Ya, nyatakan dengan Terma dan Syarat:

Notifikasi Emel & Nama Pengguna (untuk log masuk ke App M Retail Merchant)		No. Telefon (App M Retail Merchant)	
Kadar Diskaun (MDR) (untuk DuitNow QR)		Kadar Diskaun Merchant (MDR) (untuk DuitNow Online Banking/Wallet)	
Merchant ID (untuk pendaftaran Online Banking/Wallets)		Website URL (untuk pendaftaran Online Banking/Wallets)	

BAHAGIAN D: PERKHIDMATAN (Wajib Diisi)

Maklumat Akaun (Inquiri Akaun dan Perdagangan)	Y	
Perkhidmatan Akaun Dan e-Perdagangan (Pengurusan Cek, Pembayaran Bil, Perletakkan dan Pengeluaran Deposit Bertempoh-i, e- Penyata, Bayaran Pembiayaan, Pindahan Dana, Pembiayaan Perdagangan (Inquiri))	Y	
Pengeluaran Wang (RENTAS, SWIFT, <i>Interbank GIRO</i> (IBG), Bulk Payment (Pindahan Dana, IBG, RENTAS))	Y	
Bilangan Token Keselamatan yang diperlukan (Untuk Transaksi Monetari Sahaja).	<input type="text"/> <input type="text"/>	
Yuran	Caj Bulanan untuk pakej transaksi (tidak terpakai untuk IKS)	RM50.00 (termasuk SST) sebulan
	Caj tertakluk kepada setiap token keselamatan yang dikeluarkan. Dua token pertama adalah tiada caj. Token keselamatan tambahan adalah RM150 setiap satu.	RM150.00 (termasuk SST) satu token
Nombor Rujukan Berkanun (Untuk pembayaran gaji jika diperlukan)	Y	
KWSP (EPF) : Nama Majikan :	PERKESO (SOCSO): Nama Majikan :	LHDN (IRB): Nama Majikan :

BAHAGIAN E : PENTADBIR KORPORAT (Wajib Diisi)

Nota: Minimum Satu (1) Maker & Satu (1) Authoriser

Nama Penuh	No. KP / Pasport	ID Log Masuk (optional)	Alamat Emel	No. Telefon
1. Nama <i>Maker</i>		<input type="text"/>		
2. Nama <i>Authoriser</i>		<input type="text"/>		

BAHAGIAN F: PENGGUNA SAH (Wajib Diisi)

Nama Penuh	No. KP / Pasport	ID Log Masuk (optional)	Alamat Emel	No. Telefon
1.		<input type="text"/>	<input type="checkbox"/> Lihat <input type="checkbox"/> Pembuat <input type="checkbox"/> Pemeriksa <input type="checkbox"/> Pelulus	
2.		<input type="text"/>	<input type="checkbox"/> Lihat <input type="checkbox"/> Pembuat <input type="checkbox"/> Pemeriksa <input type="checkbox"/> Pelulus	
3.		<input type="text"/>	<input type="checkbox"/> Lihat <input type="checkbox"/> Pembuat <input type="checkbox"/> Pemeriksa <input type="checkbox"/> Pelulus	
4.		<input type="text"/>	<input type="checkbox"/> Lihat <input type="checkbox"/> Pembuat <input type="checkbox"/> Pemeriksa <input type="checkbox"/> Pelulus	
5.		<input type="text"/>	<input type="checkbox"/> Lihat <input type="checkbox"/> Pembuat <input type="checkbox"/> Pemeriksa <input type="checkbox"/> Pelulus	

BAHAGIAN G: KUMPULAN PENGGUNA (Wajib Diisi untuk Pakej Penuh)

Kumpulan	Nama Authoriser		
A	1.	2.	3.
	4.	5.	6.
B	1.	2.	3.
	4.	5.	6.
C	1.	2.	3.
	4.	5.	6.
D	1.	2.	3.
	4.	5.	6.

BAHAGIAN H: HAD KEBENARAN (Wajib Diisi untuk Pakej Penuh)

Sila tandakan pilihan had transaksi harian*:

RM 9,999,999.99 lain-lain: _____

**Had transaksi harian akan ditetapkan kepada RM 1,000,000.00 jika tidak dinyatakan.

Nota: Jika syarikat mempunyai peraturan / syarat Kelulusan yang berbeza, sila sertakan sebagai lampiran.

Jumlah Had Transaksi	Jumlah Authoriser Diperlukan dari Setiap Kumpulan				Syarat Pengesahan
	A	B	C	D	
					<input type="checkbox"/> ATAU <input type="checkbox"/> DAN
					<input type="checkbox"/> ATAU <input type="checkbox"/> DAN
					<input type="checkbox"/> ATAU <input type="checkbox"/> DAN
					<input type="checkbox"/> ATAU <input type="checkbox"/> DAN
					<input type="checkbox"/> ATAU <input type="checkbox"/> DAN

BAHAGIAN I: DEKLARASI PERNIAGAAN (Wajib Diisi)

Dengan tandatangan di bawah, Saya / Kami dengan ini:

- I. Memohon Perkhidmatan Perbankan Dalam Talian M JOURNEY Corporate seperti yang dinyatakan di atas. Saya/Kami bersetuju untuk mematuhi terma dan syarat yang mengawal Perkhidmatan Perbankan Dalam Talian M JOURNEY Corporate termasuk sebarang pindaan dan tambahan yang dibuat dari semasa ke semasa oleh Bank dan terma dan syarat tersedia di semua cawangan Bank dan di www.mbsbjourney.com/corporate/. Saya/Kami mengesahkan bahawa maklumat orang yang terdapat di dalam bahagian Pentadbir Syarikat dan Penandatanganan Syarikat di atas dan/atau dalam surat arahan lain telah diberi kuasa untuk melaksanakan perkhidmatan di atas atau yang dipilih oleh saya / kami pada bila-bila masa dan akan dari semasa ke semasa berhubung bagi pihak saya / kami berkaitan dengan akaun(-akaun) yang disebutkan di atas. Saya/Kami mengesahkan bahawa Pentadbir Syarikat dan Penandatanganan Syarikat yang disebutkan di atas mempunyai kuasa yang mencukupi untuk melaksanakan semua urusan niaga perkhidmatan tersebut untuk dan bagi pihak kami dan semua urusan niaga tersebut adalah muktamad bagi saya kami. Saya/Kami mengesahkan bahawa semua maklumat yang diberikan di sini adalah benar dan tepat sepanjang pengetahuan saya/kami pada tarikh permohonan ini. Saya/Kami memberi kuasa kepada MBSB Bank untuk mengeluarkan Kata Laluan Log Masuk, Token dan e-PIN Token kepada Penandatanganan Syarikat, jika berkenaan. Saya/Kami memberi kuasa kepada Bank untuk mendebit semua yuran langganan, caj pentadbiran dan perkhidmatan, cukai dan levi yang berkaitan dengan permohonan saya/kami dan/atau penggunaan Perkhidmatan Perbankan Dalam Talian M JOURNEY Corporate daripada Akaun Langganan atau Akaun Yuran Debit seperti di Bahagian D di atas. Saya / Kami dengan ini mengesahkan bahawa saya / kami telah menerima, membaca, memahami dan bersetuju untuk mematuhi Notis Privasi yang dikeluarkan oleh Bank berhubung dengan pemprosesan data peribadi saya / kami. Saya/Kami dengan ini bersetuju untuk diberi pampasan dan membiarkan Bank memberi pampasan penuh terhadap semua liabiliti, kerosakan, perbelanjaan dan kos (termasuk tetapi tidak terhad kepada apa apa kos undang-undang) sama secara langsung atau tidak langsung dan berkaitan dengan/atau pelanggaran saya/kami terhadap mana-mana peruntukan di bawah Terma dan Syarat Bank atau mana-mana hak atau penggunaan pihak ketiga.
- II. Sahkan sepanjang pengetahuan saya / kami pada tarikh Borang Perbankan Dalam Talian M JOURNEY Corporate dan Perjanjian Perkhidmatan Pedagang ditandatangani, tidak ada pemilik, pegawai, pengarah, atau ejen yang diketahui yang merupakan pegawai semasa atau bekas eksekutif cabang perundangan, pentadbiran, ketenteraan atau kehakiman mana-mana kerajaan (dipilih atau tidak); seorang pegawai parti politik; seorang eksekutif perusahaan komersial milik kerajaan; ahli keluarga mana-mana pegawai yang disebutkan di atas; atau kenalan rapat atau sekutu profesional mana-mana pegawai yang disebutkan di atas;
Jika saya / kami adalah / bergabung dengan mana-mana Orang Terdedah Politik (*Politically Exposed Person*), identiti pemilik, pegawai, pengarah atau ejen adalah / ialah:

- III. Bersetuju Bank mempunyai hak, atas permintaan bertulis, untuk pendedahan dengan lengkap dan tepat tentang jenis dan skop penyiasatan yang diminta.
- IV. Memperakui bahawa:
 - Saya / Kami telah mematuhi Akta Perlindungan Data Peribadi ("PDPA 2010") dalam semua aspek.

- Saya / Kami tidak menerima sebarang notis (termasuk, tanpa had, sebarang notis penguatkuasaan, notis pembatalan pendaftaran atau notis larangan pemindahan), surat, aduan atau dakwaan daripada Pesuruhjaya Perlindungan Data Peribadi Malaysia, yang mendakwa sebarang pelanggaran atau ketidakpatuhan oleh saya / kami terhadap PDPA 2010 atau melarang pemindahan data ke tempat di luar Malaysia;
- Saya / Kami tidak menerima sebarang tuntutan pampasan daripada mana-mana orang berkenaan perniagaannya di bawah PDPA 2010 selama tiga (3) tahun yang lalu dari tarikh borang permohonan ini dan tiada perintah tertunggak terhadap saya / kami berkenaan dengan pemadaman data; dan
- Tiada waran telah dikeluarkan, membenarkan Pesuruhjaya Perlindungan Data Peribadi Malaysia (atau mana-mana pegawai, pekerja atau ejennya) untuk memasuki mana-mana pemilikan saya / kami bagi tujuan menggeledah atau merampas sebarang dokumen atau bahan lain yang terdapat di sana;

- V. Bersetuju bahawa MBSB Bank dan syarikat berkaitannya boleh mendedahkan sekarang atau pada bila-bila masa akan datang data entiti perniagaan saya/kami, penandatanganan yang diberi kuasa, pengarah, rakan kongsi, pemilik dan kakitangan utama syarikat/perniagaan kepada biro kredit yang mungkin termasuk (tetapi tidak terhad kepada) *Central Credit Reference Information System (CCRIS)*, *Credit Tip Off Service (CTOS)*, *RAM Credit Information (RAMCI)* dan *Credit Bureau Malaysia (CBM)* untuk semakan kredit dan penyenaaran kredit yang mungkin termasuk penyenaaran rujukan perdagangan untuk tujuan seperti pembukaan akaun; penilaian kredit; semakan kredit / akaun; pemantauan kredit / akaun; tujuan pemulihan hutang; suapan tindakan undang-undang; penyelesaian pemarkahan; dokumentasi undang-undang dan/atau tindakan yang dipersetujui dengan kontrak kemudahan yang diberikan. MBSB Bank dan syarikat berkaitannya juga boleh mendedahkan sebarang maklumat termasuk pengendalian akaun perniagaan termasuk penandatanganan yang diberi kuasa, pengarah, rakan kongsi, pemilik, dan kakitangan utama akaun syarikat/perniagaan kepada biro kredit pada bila-bila masa.
- VI. Berjanji untuk mengelakkan aktiviti perniagaan yang tidak patuh Syariah dan bersetuju bahawa MBSB Bank boleh menamatkan akaun jika Peniaga didapati bersalah / didakwa kerana terlibat dalam aktiviti tersebut.
- VII. Saya/Kami mengesahkan, mengaku janji, mengaku dan menyatakan kepada MBSB Bank bahawa saya/kami tidak pernah menawarkan dan/atau menerima dan/atau memberi dan/atau meminta suapan dan/atau sogokan dan/atau hadiah dan/atau apa-apa bentuk insentif, sama ada wang atau sebaliknya dan atau dalam keadaan apa pun, daripada atau kepada mana-mana kakitangan atau pegawai MBSB Bank. Saya/Kami juga mengesahkan, mengaku janji dan mengaku bahawa saya/kami tidak akan menawarkan dan/atau menerima dan/atau meminta dan/atau memberi rasuah dan/atau sogokan dan/atau hadiah dan/atau apa-apa bentuk insentif sama ada wang atau sebaliknya, daripada atau kepada mana-mana kakitangan atau pegawai MBSB Bank berkenaan dengan permohonan saya/kami untuk kemudahan perbankan dalam talian M JOURNEY dengan MBSB Bank bagi tujuan memudahkan dan/atau mempengaruhi dan/atau mendorong persetujuan.
- VIII. Saya/Kami membuat pengakuan/aku janji ini dengan penuh pengetahuan dan kesedaran mengenai ketegasan dasar MBSB Bank terhadap tindakan tersebut. Saya/Kami sedar akan hukuman atas pengakuan palsu berkenaan dengan perkara di atas; saya/kami boleh dihukum di bawah Kanun Keseksaan [Akta 574] atau undang-undang lain yang terpakai di Malaysia.
- IX. Selanjutnya, saya/kami juga menyedari bahawa adalah menjadi satu kesalahan di bawah Seksyen 591 Akta Syarikat 2016 untuk membuat atau membenarkan pernyataan seseorang yang mengetahui bahawa pernyataan tersebut adalah salah atau mengelirukan dan jika disabitkan, orang tersebut boleh dipenjarakan selama tempoh tidak melebihi sepuluh (10) tahun atau didenda tidak melebihi RM3.0 juta atau kedua-duanya.
- X. () Saya telah membaca dan bersetuju menerima Perjanjian Peniaga dan Terma & Syarat MBSB Bank M-RETAIL yang terdapat di halaman sesawang berikut: www.mjourney.mbsbbank.com/new_user.

 Nama Penandatanganan
 Dibenarkan :

 Nama Penandatanganan
 Dibenarkan:
 Tarikh:

 Nama Penandatanganan
 Dibenarkan :
 Tarikh:

Tarikh:

Cop Syarikat

Untuk Kegunaan Bank Sahaja

Disahkan oleh:

Diluluskan oleh:

Catatan:

Special W01